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 Încheiat azi  15 octombrie  2010, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

local al municipiului Alba Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 15127/2010 a Primarului 

municipiului Alba Iulia. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Paul Voicu.” 

Paul Voicu: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 15 consilieri, deci şedinţa 

noastră este legal constituită. Lipsesc domnii consilieri Sandu Cornel Stelian, Domuţa 

Iulius Viorel, Pop Monica Liana, Dărămuş Marcela Eugenia, Hondola Liviu, Coşeriu 

Sorin Nicolae." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-nul Primar Mircea Hava, d-nul secretar Marcel Jeler, d-na Teofila Ţîr – 

director economic, d-na Silvia Moldovan – director tehnic, d-na Georgeta Rânghet,  

d-na Mihaela Petcu - consilier precum şi presa. 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 

înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Eu 

propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru. 

 Paul Voicu: "Pe ordinea de zi  aveţi 1 proiect de hotărâre iar peste ordinea de zi 

au fost introduse proiectele cu numerele 2 şi 3: 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării şi completării Hotărârii   

nr. 202/2009 al Consiliului local al municipiului Alba-Iulia. 

 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării şi completării Hotararii  

nr. 229/2010 al Consiliului local al municipiului Alba-Iulia. Supun la vot dacă sunteţi 

de acord cu ordinea de zi modificată." 

 Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru. 

 

Paul Voicu: “Şi acum prezint următorul 
 

PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

 I.Proiecte de hotărâri privind :  
 

       1. Aprobă înfiinţarea Asociaţiei proprietarilor de terenuri „MAMUT”. 

 

        I. DIVERSE 
 

 1. Marcel Jeler: "Domnilor consilieri! Până la data de 3 noiembrie 2010 aveţi 

obligaţia să vă depuneţi declaraţiile de avere şi de interese pentru a le trimite la 

Agenţia Naţională de Integritate."  
 



  2.  Bărdaş Horea Mihai: "Aş vrea să discut o problemă care afectează şi oraşul 

şi Consiliul local. Ştiţi foarte bine că echipa de fotbal în majoritatea ei este şi a fost 

susţinută de Consiliu local şi Primăria Alba-Iulia. Acum criza bate la uşa tuturor 

instituţiilor. Tot aşa bate şi  la echipa de fotbal. Mai ales că de 3-4 luni de zile 

jucătorii nu au mai fost plătiţi. Posibilitatea clubului de a plăti aceşti jucători nu mai 

poate fi decât în iarnă atunci când mai este o perioadă de transferări. Este şi 

preşedintele clubului aici. Echipa de fotbal are posibilitatea vânzării a doi-trei 

jucători. Există posibilitatea ca ei să devină jucători liberi. O să plece. Şi atunci o să 

se destrame toată echipa. Contracte cu alte echipe au fost făcute din câte ştiu eu. Din 

câte ştiu eu Himcinski a fost la două echipe iar Stanciu este dorit de Ştutgart şi acum 

pleacă la Brescia. Rugămintea mea, a fanilor şi a echipei este ca până în iarnă 

Primăria să crediteze acest club. După care banii vor fi returnaţi înapoi după vânzarea 

jucătorilor. În cazul în care nu o să putem să-i ajutăm acum, să se plătească aceste 

salarii o să pierdem totul. Ca rezultate Himcinski a dat 7 goluri în două meciuri la 

lotul naţional. Stanciu este titular de drept şi este curtat de foarte multe echipe. Dacă 

noi nu îi ajutăm, nimeni nu îi poate ajuta. De aceea rugămintea mea este să mandataţi 

conducerea economică şi conducerea Primăriei să găsească o soluţie  pentru a-i ajuta 

până în iarnă. După care în urma vânzării jucătorilor banii vor fi returnaţi înapoi. 

Dacă până în iarnă nu-i ajutăm echipa se desfinţează. Dacă doriţi domnul preşedinte 

al clubului este aici." 

 Puican Ioan: "Eu nu am nimic împotrivă la ceea ce a spus domnul Bărdaş. Dar 

eu ştiu că noi am alocat sume foarte mari de bani pentru echipa de fotbal anul trecut 

şi în anii anteriori." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Anul trecut nici un leu nu s-a alocat." 

 Puican Ioan: "Cum să nu! Anul trecut am dat." 

 Bărdaş Horea Mihai: "În Divizia A nu am alocat nici un leu." 

 Puican Ioan: "Cum să nu alocăm. Am dat 20 de miliarde. Şi mă gândesc că 

banii aceştia au fost aruncaţi în vânt.  Rezultatele au fost cele pe care le vedeţi. Au 

ajuns să se autodesfiinţeze. Merge prost. Au picat din A. Şi eu nu prea mai sunt de 

acord să mai dăm banii aceştia." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Faptul că au picat din A este altceva. Dar avem o 

mulţime de jucători tineri în loturile naţionale. Dar în Divizia A noi nu am alocat nici 

un leu. Totul s-a făcut pe sumele câştigate de club. Numai în Divizia B am alocat. 

Dar este păcat să pierdem un fond atât de bun. Avem 12 juniori la loturile naţionale. Îi 

pierdem. Avem jucători buni pe care ni-i ia şi mâine cu 200-300 de mii de euro îi 

vinde. Trebuie să încercăm să-i ajutăm. Aveţi şi dumneavoastră dreptate că s-au 

aruncat mulţi bani în vânt. Dar este o generaţie atât de bună. Trebuie să-i ajutăm. 

Banii se vor returna în momentul vânzării unui jucător." 

 Baco Mihai: "Mi se pare o strategie greşită din partea clubului dacă vine să ne 

ceară bani în ideea că vor vinde jucători. Chiar că nu mai are rost să aruncăm banii. 

Chiar aruncăm banii. Ni se spune acum că cei mai buni jucători se vor vinde în iarnă 

doar pentru a supravieţui. Cred că ar trebui să vină cu altă tactică. Dacă tot băgăm 

bani în această echipă de fotbal să o facem să fie viabilă şi de performanţă. Cred că ar 

trebui totuşi ca şi conducerea clubului să apeleze şi la oamenii de afaceri. Poate 

reuşim cât de cât să atragem nişte oameni de afaceri. Pentru că numai din contribuţia 

Consiliului local nu cred că vom reuşi să ţinem echipa. Eu sunt de acord că ar trebui 

să ajutăm echipa. Dar cred că trebuie să schimbăm strategia. Pentru că dacă noi 

ajutăm astăzi echipa doar până în iarnă când vor vinde pe cei mai buni jucători nu 

cred că este o afacere bună." 



 Mircea Hava: "Trebuie să hotărâţi dumneavoastră. Nu mai trebuie să aşteptaţi 

de la mine un proiect de hotărâre deoarece văd că unii sunt foarte implicaţi în viaţa 

urbei. Problema este clară. Astăzi. Şi trebuie să ştiţi pentru că sunteţi oameni mari. Se 

mişcă ceva? Există. Nu se mişcă? Se închide. Nu am aruncat nici un ban în vânt, 

domnule consilier!  Dacă credeţi că am aruncat bani în vânt vă rog frumos să ne 

arătaţi. Pentru că nu o să mai semnez nimic. Semnaţi dumneavoastră în locul meu şi 

să vedem când o să puteţi face treaba aceasta." 

 Puican Ioan: "Rezultatele vorbesc." 

 Mircea Hava: "Domnul profesor! Dumneavoastră sunteţi profesor. Sportul se 

face aşa cum se face. Atenţie. Să scri acolo! Nu pledez să daţi bani. Dumneavoastră 

daţi bani. Rezultatele? Anul trecut nu le-am dat nici un ban. Au trăit din vânzare. 

Ideea este următoarea. Există ori ba. Deci clar. Aceasta este treaba. Pentru aceasta au 

venit la mine ieri. Am încercat." 

 Pleşa Gabriel: "De ce sumă discutăm?" 

 Mircea Hava: "Nu ştiu de ce sumă discutăm. Putem să discutăm de 10 lei că tot 

o sumă e. Ori putem să discutăm  de 200 lei că tot o sumă e." 

 Pleşa Gabriel: "Nu aţi discutat ieri de ce sumă ar fi nevoie." 

 Mircea Hava: "Am discutat." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Până în iarnă ar fi nevoie de două miliarde. Vis a vis de 

rezultate. Vreau să vă spun că însăşi promovarea în Divizia A este un rezultat foarte 

mare pentru Alba-Iulia. De două ori. În al doilea rând vreau să vă spun că echipa de 

juniori a clubului condusă de Neluţu Popa, de cinci ani zile este în turneul final cu 

Dinamo şi CFR Cluj. Nu intră Steaua şi alte echipe mari." 

 Cimpoeş Cornel Pavel: "Mai este o problemă pe care trebuie să o gândim 

foarte bine. Stadionul este al Primăriei. În momentul în care nu mai sunt activităţi 

acolo se duce totul de râpă. Problema este cum spunea şi domnul Baco. De la 

începutul anului viitor să se întâmple ceva. Pentru că dacă nici cu banii aceştia pe 

care, dacă sunteţi de acord să-i daţi nu se întâmplă ceva, atunci ce vom face la 

începutul anului viitor? Dacă nu găsim pe cineva care să ia echipa ajungem tot la 

situaţia aceasta." 

 Pleşa Gabriel: "Eu am întârziat şi nu am auzit decât finalul alocuţiunii 

domnului Bărdaş şi profit de faptul că e şi domnul Lupu aici. Personal, eu sunt 

microbist. Problema e una financiară. Pierdem jucători dacă nu alocăm suma aceasta 

mică.  Suma de 2 miliarde este o sumă mică. Aşa cum spunea şi domnul Baco trebuie 

să ne propunem nişte obiective. Dacă se poate să nu dăm jucătorii aceştia că e păcat 

de ei. După ce s-a investit atât în ei! Adică să investim tot pentru supravieţuire şi pe 

urmă ne trezim iarăşi fără jucători. Nu ştiu dacă e o soluţie. Cred că numai prelungim 

agonia. Şi profit de faptul că e şi domnul preşedinte aici. Dacă tot avem aşa rezultate 

bune cu echipa lui Neluţu Popa. Schimbaţi domnule antrenorul şi luaţi-l pe Neluţu 

Popa. E doar o sugestie." 

 Lupu Nicolae: "E o situaţie mai delicată aici. El are servici şi la spital şi nu 

vrea să renunţe. I-am propus în vară să ia echipa şi nu a vrut." 

 Vasile Cornea: "Jucătorii dacă îi păstrăm trebuie să-i şi plătim." 

 Mircea Hava: "Aici e chestia. Ei vând ceva. Şi cu ce vând se susţin până se 

închide sezonul şi pe urmă jucăm cu ce sunt ai noştri. De fapt tot cu ai noştri joacă." 

 Bărdaş Horea Mihai: "Eu atâtea vreau. Dacă sunteţi de acord, bineînţeles cu 

acordul compartimentului economic, să-i credităm până în iarnă când se va vinde un 

jucător pentru  a returna banii." 

 Bogăţan Ioan: "Şi eu sunt un susţinător al echipei. Fotbalul se face cu bani. 



Banii aceştia dacă îi dăm nu cred că ar trebui să îi mai dea înapoi. Dar trebuie să 

obţină ei nişte rezultate. Este părerea mea." 

 Paul Voicu: "Atunci eu vă propun să facem un proiect pentru şedinţa ordinară. 

Să discutăm şi cu compartimentul economic. Şi eu propun să le dăm aceşti bani. 

Supun la vot dacă sunteţi de acord să facem un proiect pentru luna viitoare." 

 "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 15 voturi pentru." 

  

 Paul Voicu: "Dacă nu mai sunt discuţii la diverse vă propun să trecem la 

ordinea de zi."  
 

 1. Aprobă înfiinţarea Asociaţiei proprietarilor de terenuri „MAMUT”. 

 Se dă cuvântul domnului Popon Emil care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul domnului Maier Eugen care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Maier Eugen: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu aveţi discuţii supun la vot proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 15 voturi pentru." 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 260/2010 

 

        2. Proiect de hotărâre privind   modificarea şi completarea Hotărârii nr. 

202/2009 al Consiliului local al municipiului Alba-Iulia cu 15 voturi pentru. 

  Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

 Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Groza Aurica: "Este vorba de modificarea şi completarea  unei hotărâri mai 

vechi. Ni s-a predat de către MAPN. Este vorba de Poligonul de la Miceşti. Şi mai 

trebuia completată hotărârea cu partea de construcţii." 

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu sunt discuţii supun la vot proiectul de 

hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 15 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 261/2010 

 

      3. Proiect de hotărâre privind aprobarea  modificării şi completării Hotararii      

nr. 229/2010 al Consiliului local al municipiului Alba-Iulia cu 15 voturi pentru. 

  Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 



 Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Groza Aurica: "Este vorba de transmiterea de la MAPN a terenului de pe strada 

Lalelelor." 

 Mircea Hava: " Este vorba de o înţelegere făcută prin Ministerul Dezvoltării  şi 

Armatei. Unde se dau terenuri din acestea se vor construi ANL-uri. Prin grija nostră. 

Aceasta înseamnă. Facem proiect, facem tot ceea ce trebuie, înaintăm la CNI şi pe 

urmă CNI-ul construieşte ANL-uri. Şi o parte dintre ele vor fi date cadrelor militare. 

Şi pe urmă nu mai e treaba mea. Treaba noastră e să se construiască." 

 Aurica Groza:  "Nouă hectare. Atât e suprafaţa."  

Paul Voicu: "Domnilor consilieri dacă nu sunt discuţii supun la vot proiectul de 

hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 15 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 262/2010 

  

Paul Voicu: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.” 

 

 

Alba Iulia, 15 octombrie 2010 
 

 

 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI                             SECRETAR 

                           Consilier                                              Marcel Jeler 

                         Paul Voicu                                                                                                                                                                                  


